



REACH 符合性宣告

REACH COMPLIANCE STATEMENT

茲保證建準集團(含建準電機工業股份有限公司、佛山市建準電子有限公司、昆山廣興電子有限公司、北海建準電子有限公司) 所有產品均符合歐盟 REACH 指令 (EC)No1907/2006 。

本公司產品在正常使用狀況下並不會滲漏或釋放危害物質(包含附錄 X VII 限制清單及 201 項高度關注物質)，且無同時符合每年進口量超過 1 公噸以上及該物質在產品中使用濃度大於 0.1%(w/w) 條件的物質(註)，依照 REACH 法規第七條之規定無需向歐盟化學管理署(ECHA)辦理成品中物質的註冊及申報。

本公司將持續關注歐盟 REACH 法規修訂訊息，當 ECHA 更新附錄 X VII 限制清單或高關注物質時，我們將再次執行產品的評估及檢查。如有衝擊到 SUNON 產品，SUNON 將立即通知客戶，並依據歐盟 REACH 法規所公佈之通報時程向 ECHA 進行申報。

We guarantee that the fans produced by SUNON (including Sunonwealth Electric Machine Industry Co., Ltd., Sunon Electronics (Foshan) Co., Ltd., Sunon Electronics (Kun Shan) Co., Ltd., Sunon Electronics (Beihai) Co., Ltd.) are complying with the rule of EU REACH Regulation (EC) No1907/2006.

Our products will not leak or release hazardous substances, including Appendix XVII and 201 items in substances of very high concern (SVHC), under normal use conditions. The products do not import more than one ton annually neither the concentration of the substance used in the product greater than 0.1% (w/w) (Note). According to Article 7 of the REACH Regulation, we are not required to process registration and declaration of substances in article to the European Chemicals Agency (ECHA).

SUNON will continue to pay attention to revision information EU REACH Regulation. When ECHA updates the Appendix XVII restriction list or SVHC, we will perform product

evaluation and inspection again. In case of impact on SUNON products, SUNON will immediately notify the customers and report to ECHA in accordance with the notification schedule announced by the EU REACH Regulation.

- 註：均質材料中的鉛可能含量>0.1%(w/w)·如：鋼鐵合金、銅合金、高熔點焊錫、陶瓷和玻璃...等。但無同時符合 REACH 法規第七條第 2 項之狀況·故無需向歐盟化學管理署(ECHA)辦理產品中物質的申報。
- Note: The lead contented in homogeneous materials may be >0.1% (w/w), Such as steel alloys, copper alloys, high melting point solder, ceramics and glass, etc, but it does not meet the conditions of Article 7(2) of REACH, so it is not necessary to processe registration and declaration of product substances to the European Chemicals Agency (ECHA).

公司授權人 Signature : _____

胡科 8/27/19

職稱 Title : _____ QA Senior Specialist

日期 Date : _____ 2019/08/27

公司章 Company Stamp : _____

